
MR vergadering 09-10-2023 

  

Aanwezig: Manon Peeters (voorzitter), Reny Hermens (secretaris/tijdbewaker), Carlijn 
Draibas (notulist), Mirthe Roelofs, Thijs Knaapen, Glenn Cox, Laura Beckers, Arabella 
Ganzeman 

 

Afwezig: Yvonne Kuijpers, , Warda Boutaibi 

 

Opening 
De vergadering wordt geopend om 19.32 uur. 

 
Alcoholbeleid 
Het voorstel van de MR om een ‘geen alcohol beleid’ op activiteiten waar kinderen bij 
aanwezig zijn in te voeren, is voorgelegd aan het dagelijks bestuur van de OV. Het plan is nu 
om het geleidelijk te implementeren. Het dagelijks bestuur van de OV kan zich wel vinden in 
de argumentatie van de MR. De angst bestaat wel dat als er een drastische stop komt op 
alcohol, er een deel van de leden weg zal gaan uit de OV. 
 
Normering methodes 
Klopt de normering nog steeds die gehanteerd wordt voor de toetsen? De normering is 2 
jaar geleden naar beneden bijgesteld omdat er hiaten zaten in de aangeboden leerstof en de 
toetsen vanuit de methode. Er zal opnieuw naar de normering gekeken worden door Laura 
en Zita. Zijn verschillen inmiddels ingelopen of moet er nog steeds een bijstelling van de 
normering plaatsvinden? De MR wordt op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen 
hieromtrent. 
 
Plan van aanpak traktatiebeleid korte termijn & lange termijn 
Traktatie beleid blijft een lastig punt. Wat is op korte termijn een haalbaar plan betreft het 
traktatiebeleid? 
In het huidige beleid lijkt er weinig ruimte voor eigen ruimte. Iets dat voorverpakt is geeft de 
mogelijkheid om het mee naar huis te geven. Iets zelfgemaakts wat niet verpakt is, moet in 
de klas gegeten worden. Wat past er het beste in een ‘gezonde school’?  
 
MR geeft aan dat het belangrijkste op dit moment is dat er maat gehouden kan worden. En 
of het dan gezond of ongezond is, is voor nu van ondergeschikt belang. 
Er worden nu voorbeelden, eventueel met foto’s, gemist van de juiste porties en de juiste 
traktaties. 
Een transitieperiode is wenselijk. Zeker omdat kinderen die trakteren er ook naar uitkijken 
om de kinderen in de klas te zien genieten van de traktatie. 
Dit onderwerp zal ook in de studiedag meegenomen worden om ook de mening van 
collega’s op te halen. Het is belangrijk om als school 1 lijn te trekken. 
 
Er komt op korte termijn een schoolbericht met de boodschap dat er in overleg met de MR 
aanpassingen komen in het traktatiebeleid. Na 1 januari komt er dan een nieuw beleid met 



voldoende voorbeelden en foto’s en waarbij ook rekening gehouden wordt met de kleinere 
portemonnee en de minder creatieve ouders. 
 
Begroting + Jaarplan 
 
In november komen de begroting en het jaarplan opnieuw op de agenda. 
 
 
 
Rondvraag 

- Vraag betreft het eenrichtingsverkeer naast de school (bij Korein), hier wordt steeds 
vaker de verkeerde kant op gereden, niet alleen om te parkeren maar ook om de 
Floralaan weer op te rijden. Arabella gaat dit opnemen met de locatiemanager van 
Korein (Kimberly) en er komt een bericht in het ouderportaal hierover om mensen te 
attenderen op de juiste rijrichting. Tevens zal er een bericht aan de wijkagent en/of 
BOA uitgedaan worden. 

 
 
 
Sluiting: 
Vergadering wordt gesloten om 20.28 uur 
 
 

Actiepunten: 

- Begroting en Jaarplan op de agenda in november. 

 

 

 


